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Protokół RG.0002.11.2024 

IX Sesja Rady Gminy w dniu 17 grudnia 2024 r. 

Miejsce posiedzenia: Sala konferencyjna Urzędu Gminy w Kowalach Oleckich (sala nr 

31 - II piętro) 

Obrady rozpoczęto o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:50 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

Obecni: 

1. Małgorzata Babiarz 

2. Henryk Baranowski 

3. Barbara Gulbierz 

4. Jerzy Koloszewski 

5. Justyna Kościesza 

6. Tomasz Kupiec 

7. Krystyna Łęgowska 

8. Zbigniew Miszkiel 

9. Jan Niedźwiedzki 

10. Wanda Obuchowska 

11. Joanna Sinderewicz 

12. Dariusz Sznel 

13. Beata Szulińska 

14. Ewa Ścipień 

15. Teresa Truchan 

  

Ustawowy skład Rady Gminy Kowale Oleckie – 15 radnych, obecnych 12, obrady 

prawomocne; 

oraz 

1. Wójt Gminy – p. Krzysztof Locman 

2. Skarbnik Gminy – p. Dorota Zaniewska 

3. Sekretarz Gminy – p. Teresa Kołodzińska-Sieńko 

 

1.  Otwarcie obrad – punkt zakończono o godz. 13:07 

Przewodnicząca Rady Gminy – Teresa Truchan otworzyła obrady IX sesji Rady 

Gminy i powitała uczestników sesji oraz oglądających transmisję. 

Klauzula informacyjna: 
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Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że sesja jest bezpośrednio 

transmitowana i nagrywana. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji 
Publicznej i na stronie internetowej Gminy. 
Ponadto stwierdziła, że w internecie jest utrwalany i udostępniany wizerunek i głos osób 
znajdujących się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Kowalach Oleckich.  
Mówczyni zwróciła się do obecnych z prośbą, by wypowiedzi osób zabierających głos 

nie zawierały danych osobowych. 

Następnie oznajmiła, że sesję rozpoczynamy od uroczystej chwili wręczenia 

nagrody Wójta – uczennicy siódmej klasy Wiktorii Misiewicz za osiągnięcia artystyczne. 

Wójt, Przewodnicząca oraz Sekretarz Gminy złożyli gratulacje Wiktorii Misiewicz.  

 

2. Wybór sekretarza – punkt zakończono o godz. 13:07 

Przewodnicząca Rady Gminy na sekretarza obrad zgłosiła kandydaturę 

p. Joanny Sinderewicz, która wyraziła zgodę. 

Innych propozycji nie odnotowano. 

Głosowano w sprawie: 

Wybór sekretarza 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Henryk Baranowski, Barbara Gulbierz, Jerzy Koloszewski, Justyna Kościesza, Tomasz 

Kupiec, Krystyna Łęgowska, Zbigniew Miszkiel, Wanda Obuchowska, Joanna 

Sinderewicz, Beata Szulińska, Ewa Ścipień, Teresa Truchan 

NIEOBECNI (3) 

Małgorzata Babiarz, Jan Niedźwiedzki, Dariusz Sznel 

  

3. Przedstawienie porządku obrad i wprowadzenie ewentualnych zmian – punkt 

zakończono o godz. 13:07 

Porządek obrad bez zmian. 

 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji – punkt zakończono o godz. 13:08 
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 Przewodnicząca Rady Gminy – Teresa Truchan poinformowała, że protokół 

został wyłożony w Biurze Rady oraz został udostępniony radnym w wersji elektronicznej. 

Uwag do treści protokołu nie wniesiono. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Henryk Baranowski, Barbara Gulbierz, Jerzy Koloszewski, Justyna Kościesza, Tomasz 

Kupiec, Krystyna Łęgowska, Zbigniew Miszkiel, Wanda Obuchowska, Joanna 

Sinderewicz, Beata Szulińska, Ewa Ścipień, Teresa Truchan 

NIEOBECNI (3) 

Małgorzata Babiarz, Jan Niedźwiedzki, Dariusz Sznel 

  

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z 

wykonania uchwał Rady – punkt zakończono o godz. 13:45 

Wójt – Krzysztof Locman poinformował, że w okresie międzysesyjnym zostało 

wydanych 15 zarządzeń, udostępnionych w Biuletynie Informacji Publicznej, jak również 

dostępnych na stanowisku sekretarza. 

Wójt zakomunikował, że od 1 stycznia 2025 r. wchodzi obowiązek recyklingu odpadów 

tekstylnych. Zaznaczył ,że Gmina prawdopodobnie od kwietnia otworzy punkt, gdzie 

będzie można zdać zużyte tekstylia, a na tę chwilę tego rodzaju odpady można 

przekazywać nieodpłatnie do stacji przeładunkowej w Olecku.  

(sprawozdanie Wójta Gminy – w załączeniu) 

Przewodnicząca Rady Gminy zapytała, czy są pytania w związku z przedstawionymi 

informacjami. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Jerzy Koloszewski poprosił o doprecyzowanie 

kwestii odwożenia tekstyliów do Olecka. Czy jeżeli ktoś nie chce odwieźć, czy może 

wrzucić do zmieszanych?   

Wójt odpowiedział, że nie, jest to element segregacji. 
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Przewodnicząca Rady Gminy zapytała, czy wymagać to będzie zmiany regulaminu 

porządku i czystości w Gminie? 

Wójt odpowiedział, że nie, regulamin został zmieniony dla spółki, która obsługuje nas w 

zakresie dostępności. 

Radna Beata Szulińska zapytała, czy samochody będą odbierać tekstylia spod 

adresu? 

Wójt odpowiedział, że na tę chwilę nie, ale jeśli każdy zabezpieczy w oddzielny 

pojemnik, to będzie realizowane. Nadmienił, że to będzie dodatkowy koszt. 

Przewodnicząca Rady Gminy w odniesieniu do przydomowych oczyszczalni zapytała, 

czy Wójt myśli, że będą jeszcze chętni i czy projekt, o którym mówił Wójt będzie dotyczył 

tylko przydomowych oczyszczalni? 

Wójt odpowiedział, że głownie przydomowe oczyszczalnie. Zaznaczył, że środki są 

niewielkie ,bo 55 mln na całe województwo i projekt będzie w formie uzupełniającej jako 

ciągłość tego, co zostało zrobione. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kowale Oleckie na lata 2024-2028 – punkt zakończono o godz. 13:48 

Skarbnik Gminy p. Dorota Zaniewska przedstawiła objaśnienia do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Kowale Oleckie na lata 2024-2028. 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała treść projektu uchwały.  

Uwag do treści nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kowale 

Oleckie na lata 2024-2028 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Henryk Baranowski, Barbara Gulbierz, Jerzy Koloszewski, Justyna Kościesza, Tomasz 

Kupiec, Krystyna Łęgowska, Zbigniew Miszkiel, Wanda Obuchowska, Joanna 

Sinderewicz, Beata Szulińska, Ewa Ścipień, Teresa Truchan 

NIEOBECNI (3) 
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Małgorzata Babiarz, Jan Niedźwiedzki, Dariusz Sznel 

Uchwała nr RG.0007.45.2024w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Kowale Oleckie na lata 2024 – 2028 (IX/45/2024) – w załączeniu 
  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Kowale Oleckie na 2024 

rok – punkt zakończono o godz. 13:56 

Skarbnik Gminy przedstawiła objaśnienia do zmian w budżecie Gminy Kowale 

Oleckie na rok 2024.   

Przewodnicząca Rady Gminy Teresa Truchan odczytała treść procedowanego 

projektu uchwały. 

Uwag do treści nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Kowale Oleckie na 2024 rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Henryk Baranowski, Barbara Gulbierz, Jerzy Koloszewski, Justyna Kościesza, Tomasz 

Kupiec, Krystyna Łęgowska, Zbigniew Miszkiel, Wanda Obuchowska, Joanna 

Sinderewicz, Beata Szulińska, Ewa Ścipień, Teresa Truchan 

NIEOBECNI (3) 

Małgorzata Babiarz, Jan Niedźwiedzki, Dariusz Sznel 

Uchwała nr RG.0007.46.2024 w sprawie zmian w budżecie Gminy Kowale Oleckie 
na rok 2024 (IX/46/2024) – w załączeniu 
  

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Kowale Oleckie na lata 2025-2030 – punkt zakończono o godz. 14:09  

 a) przedstawienie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej  

Skarbnik Gminy p. Dorota Zaniewska przedstawiła objaśnienia do projektu ww. 

uchwały. W imieniu Wójta wniosła autopoprawkę w załączniku nr 1 przychody budżetu 

wynoszą: 

• w kolumnie 4 – 10 394 188,00 zł; 
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• w kolumnie 4.1 – 9 338 843,00 zł; 

• w kolumnie 4.2 – 1 055 345,00 zł; 

• w kolumnie 4.2.1 – 55 345,00 zł. 

(zarządzenie Nr Or.0050.112.2024 Wójta Gminy Kowale Oleckie z dnia 12 listopada 

2024 r. w sprawie sporządzenia i przedstawienia projektu Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2025 – 2030 – w załączeniu) 

 

 b) przedstawienie opinii Komisji Planowania, Budżetu i Finansów 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Finansów p. Zbigniew 

Miszkiel przedstawił opinię ww. komisji w sprawie projektu WPF na lata 2025-2030. Jest 

to opinia pozytywna.  

(opinia Komisji Planowania, Budżetu i Finansów – w załączeniu) 

 

 c) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie o 

przedłożonym przez Wójta Gminy Kowale Oleckie projekcie uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Skarbnik Gminy poinformowała o pozytywnym z uwagami zaopiniowaniu 

projektu WPF na okres najbliższych lat. 

 

(uchwała nr RIO.VIII-0120-391/24 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 20 listopada 2024 roku w sprawie opinii o 

przedłożonym przez Wójta Gminy Kowale Oleckie projekcie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2025-2030 – w załączeniu) 

 

Przewodnicząca Rady Gminy p. Teresa Truchan na prośbę 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy p. Jerzego Koloszewskiego zwróciła uwagę, 

że w opinii w sprawie projektu WPF – Komisji Planowania, Budżetu i Finansów były 

podane błędne lata 2025-2029, powinno być 2025-2030. 

  

 d) odczytanie projektu uchwały 

  Przewodnicząca Rady Gminy p. Teresa Truchan odczytała procedowany 

projekt uchwały. 

Uwag do treści projektu uchwały nie zgłoszono. 
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 e) dyskusja nad projektem uchwały 

Przewodnicząca Rady Gminy podziękowała Wójtowi i pracownikom za 

przygotowanie projektu WPF i budżetu Gminy na nowy rok. Stwierdziła, że podoba się 

jej kwota wydatków majątkowych tj. 22 mln, z których ogromna część to środki 

pozyskane. 

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kowale Oleckie na lata 2025-2030 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Henryk Baranowski, Barbara Gulbierz, Jerzy Koloszewski, Justyna Kościesza, Tomasz 

Kupiec, Krystyna Łęgowska, Zbigniew Miszkiel, Wanda Obuchowska, Joanna 

Sinderewicz, Beata Szulińska, Ewa Ścipień, Teresa Truchan 

NIEOBECNI (3) 

Małgorzata Babiarz, Jan Niedźwiedzki, Dariusz Sznel 

Uchwała nr RG.0007.47.2024w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Kowale Oleckie na lata 2025-2030 (IX/47/2024) – w załączeniu 
 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kowale Oleckie na 

2025 r.  

 a) przedstawienie projektu budżetu 

Skarbnik Gminy – Dorota Zaniewska omówiła objaśnienia do projektu 

uchwały. W imieniu Wójta wprowadziła autopoprawkę w załączniku nr 4 w kolumnie 12 

w poz. 1.1 przy kwocie 563 536,65 zł postawić należy * oznaczającą „środki pochodzące 

z uzupełnienia subwencji ogólnej”. 

(zarządzenie Nr Or.0050.113.2024 Wójta Gminy Kowale Oleckie z dnia 12 listopada 

2024 r. w sprawie sporządzenia i przedstawienia projektu uchwały budżetowej Gminy 

Kowale Oleckie na 2025 rok – w załączeniu)  
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b) przedstawienie opinii Komisji Planowania, Budżetu i Finansów 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Finansów p. Zbigniew 

Miszkiel przedstawił opinię ww. komisji w sprawie projektu budżetu Gminy na 2025 r. 

Jest to opinia pozytywna. 

(opinia Komisji Planowania, Budżetu i Finansów – w załączeniu) 

 

 c) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie o 

przedłożonym przez Wójta Gminy projekcie uchwały budżetowej 

Pani Skarbnik poinformowała, że Regionalna Izba Obrachunkowa w Olsztynie 

pozytywnie zaopiniowała projekt przyszłorocznego budżetu Gminy Kowale Oleckie. 

(uchwała nr RIO.VIII-0120-393/24 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 20 listopada 2024 roku w sprawie opinii o 

przedłożonym przez Wójta Gminy Kowale Oleckie projekcie uchwały budżetowej na 

2025 r. – w załączeniu) 

(uchwała Nr RIO.VIII-0120-392/24 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 20 listopada 2024 roku w sprawie wydania opinii o 

możliwości sfinansowania deficytu budżetowego przedstawionego w projekcie uchwały 

budżetowej Gminy Kowale Oleckie na 2025 rok – w załączeniu) 

 

 d) odczytanie projektu uchwały budżetowej 

  Przewodnicząca Rady Gminy odczytała treść projektu uchwały. 

Radni nie zgłosili uwag do jego treści. 

 

 e) dyskusja nad projektem uchwały 

Przewodnicząca Rady Gminy podziękowała Wójtowi, p. Skarbnik, Dyrektorom i 

Kierownikom jednostek, pracownikom Urzędu Gminy za przygotowanie budżetu na 

nadchodzący rok. Stwierdziła, że budżet na 2025 r. to budżet historyczny, gdyż po kilku 

latach nieobecności w budżecie, realizowane będą zadania w poszczególnych 

sołectwach. Zwróciła się z prośbą do sołtysów o współpracę i kontaktowanie się z 

pracownikami, aby przebieg i realizacja zadań była sprawna i zgodna z prawem. 

Wójt p. Krzysztof Locman dodał, że budżet został uszyty na miarę potrzeb 

organizacyjnych, zabezpieczających środki na pracowników. Zadeklarował, że wszystkie 
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działania i inwestycje zapisane w budżecie zrealizuje wspólnie z pracownikami. 

Odnośnie funduszu sołeckiego, poprosił sołtysów i mieszkańców o wsparcie w realizacji 

przedsięwzięć, gdyż są zadania, które mieszkańcy wykonają swoimi rękoma. 

Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kowale Oleckie na 2025 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Henryk Baranowski, Barbara Gulbierz, Jerzy Koloszewski, Justyna Kościesza, Tomasz 

Kupiec, Krystyna Łęgowska, Zbigniew Miszkiel, Wanda Obuchowska, Joanna 

Sinderewicz, Beata Szulińska, Ewa Ścipień, Teresa Truchan 

NIEOBECNI (3) 

Małgorzata Babiarz, Jan Niedźwiedzki, Dariusz Sznel 

Uchwała nr RG.0007.48.2024 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kowale 
Oleckie na 2025 r. (IX/48/2024) – w załączeniu 
 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej udzielenia w 2024 

roku dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków znajdującego się na stałe 

w granicach administracyjnych Gminy Kowale Oleckie – punkt zakończono o 

godz. 14:38 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała treść powyższego projektu uchwały.  

Uwag, co do jego treści nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej udzielenia w 2024 roku dotacji 

celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków znajdującego się na stałe w granicach 

administracyjnych Gminy Kowale Oleckie 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Henryk Baranowski, Barbara Gulbierz, Jerzy Koloszewski, Justyna Kościesza, Tomasz 

Kupiec, Krystyna Łęgowska, Zbigniew Miszkiel, Wanda Obuchowska, Joanna 

Sinderewicz, Beata Szulińska, Ewa Ścipień, Teresa Truchan 

NIEOBECNI (3) 

Małgorzata Babiarz, Jan Niedźwiedzki, Dariusz Sznel 

Uchwała nr RG.0007.49.2024 w sprawie zmiany uchwały dotyczącej udzielenia w 
2024 roku dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 
budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków znajdującego się na stałe 
w granicach administracyjnych Gminy Kowale Oleckie (IX/49/2024) – w załączeniu 
  

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym 

do rejestru zabytków znajdującego się na stałe w granicach administracyjnych 

Gminy Kowale Oleckie – punkt zakończono o godz.14:39 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała treść ww. projektu uchwały. 

Uwag do treści projektu nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków 

znajdującego się na stałe w granicach administracyjnych Gminy Kowale Oleckie 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Henryk Baranowski, Barbara Gulbierz, Jerzy Koloszewski, Justyna Kościesza, Tomasz 

Kupiec, Krystyna Łęgowska, Zbigniew Miszkiel, Wanda Obuchowska, Joanna 

Sinderewicz, Beata Szulińska, Ewa Ścipień, Teresa Truchan 

NIEOBECNI (3) 

Małgorzata Babiarz, Jan Niedźwiedzki, Dariusz Sznel 

Uchwała nr RG.0007.50.2024 w sprawie udzielenia dotacji celowej na prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym 
do rejestru zabytków znajdującego się na stałe w granicach administracyjnych 
Gminy Kowale Oleckie (IX/50/2024) – w załączeniu 
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12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Kowale Oleckie na 2024 rok – punkt zakończono o godz. 14:42 

Przewodnicząca Rady Gminy przypomniała, że wszystkie procedowane 

uchwały były przedmiotem prac stałych Komisji Rady Gminy. Następnie odczytała treść 

projektu uchwały. 

Uwag do treści projektu nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kowale 

Oleckie na 2024 rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Henryk Baranowski, Barbara Gulbierz, Jerzy Koloszewski, Justyna Kościesza, Tomasz 

Kupiec, Krystyna Łęgowska, Zbigniew Miszkiel, Wanda Obuchowska, Joanna 

Sinderewicz, Beata Szulińska, Ewa Ścipień, Teresa Truchan 

NIEOBECNI (3) 

Małgorzata Babiarz, Jan Niedźwiedzki, Dariusz Sznel 

Uchwała nr RG.0007.51.2024 zmieniająca uchwałę w sprawie Programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 
Gminy Kowale Oleckie na 2024 rok (IX/51/2024) – w załączeniu 
  

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Ełckiemu – punkt zakończono o godz. 14:44 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała treść projektu uchwały.  

Radni nie zgłosili uwag do jego treści. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ełckiemu 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Henryk Baranowski, Barbara Gulbierz, Jerzy Koloszewski, Justyna Kościesza, Tomasz 

Kupiec, Krystyna Łęgowska, Zbigniew Miszkiel, Wanda Obuchowska, Joanna 

Sinderewicz, Beata Szulińska, Ewa Ścipień, Teresa Truchan 

NIEOBECNI (3) 

Małgorzata Babiarz, Jan Niedźwiedzki, Dariusz Sznel 

Uchwała nr RG.0007.52.2024 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Ełckiemu (IX/52/2024) – w załączeniu 
  

14. Wolne wnioski i informacje – punkt zakończono o godz. 14:49 

Przewodnicząca Rady Gminy – Teresa Truchan poinformowała, że Rada 

Gminy dostała odpowiedź Ministra Zdrowia w związku z przekazanym mu apelem, 

podjętym przez Radę Gminy. Minister informuje, że w Ministerstwie Zdrowia nie są 

prowadzone żadne działania nakierowane na likwidację oddziałów położniczych. W 

wyniku zmiany norm oddział w Olecku nie jest narażony na likwidację. Zaznaczyła, że 

jednoznacznej odpowiedzi nie ma, czy w przyszłości nie będzie on zlikwidowany. 

Minister zapewnia, że będą zabezpieczone miejsca dla kobiet z terenu Powiatu 

Oleckiego i wszelkie świadczenia okołoporodowe zostaną zrealizowane.  

Przewodnicząca zwróciła się z pytaniem do Wójta, czy w przyszłym roku nie będzie 

likwidacji? 

Wójt – Krzysztof Locman oznajmił, że typowe sygnały nie dotarły, ale z przekazu 

medialnego i odpowiedzi Ministra wynika, że odpowiedź jest ogólna. Stwierdził, że coraz 

mniej rodzi się dzieci i coraz mniej osób potrzebuje opieki, a weryfikacja jest poprzez 

demografię. Wyraził nadzieję, że nie wejdzie w życie założenie Rządu, że w naszym 

województwie będzie tylko 3-4 ośrodki porodowe. Dodał, że nie po to były budowane i 

wyposażane szpitale, żeby miały być puste.  

Innych wniosków nie było. 

W imieniu Rady Gminy Przewodnicząca Rady Gminy – Teresa Truchan w 

związku ze zbliżającymi się Świętami Bożego Narodzenia, uczestnikom sesji i 

wszystkim obserwującym życzyła radosnych, spokojnych świąt oraz realizacji planów, 

zamierzeń i marzeń w nadchodzącym 2025 roku. 

Wójt Gminy – Krzysztof Locman dołączył się do życzeń oraz poprosił, aby osoby 

potrzebujące wsparcia, również materialnego zgłaszały się bezpośrednio do Wójta lub 

Kierownik GOPS.  
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15. Zamknięcie obrad – punkt zakończono o godz. 14:50 

   Przewodnicząca zamknęła obrady IX sesji Rady Gminy, dziękując za przybycie i 

udział. 

 

 

Przewodnicząca 

Rady Gminy Kowale Oleckie 

 

Teresa Truchan 

   

 

 

Przygotowała: Emilia Łukowska-Kulenty 

 

Stosownie do § 47 ust. 2 statutu Gminy Kowale Oleckie stanowiącego załącznik Nr 1 do 

uchwały IV/29/03 Rady Gminy Kowale Oleckie z dnia 28 marca 2003 r. (Dziennik Urzędowy 

Województwa Warmińsko Mazurskiego z 2023 r. poz. 3626) integralną częścią protokołu 

jest nagranie rejestrujące obraz i dźwięk.  

 


